
From:                                 Morten Wilhelmsen
Sent:                                  Fri, 12 May 2023 18:26:36 +0200
To:                                      Nasjonal kommunikasjonsmyndighet (firmapost@nkom.no)
Cc:                                      Anja Vimme Skadal
Subject:                             Innspill til tildeling av 1500 MHz- og 26 GHz-båndene

Hei

Jeg sier foreløpig NEI til tildeling av 26 GHz.
26 GHz bør  absolutt ikke tas i bruk før spørsmålet om mulige innvirkninger på helse og 
miljø er studert og utredet av bransjeuavhengige forskere.

Denne forskningen må inkludere svake stråleverdier langt under dagens grenseverdier. 
Dette for å bedømme konsekvensene av den elektromagnetiske (ikke-termisk) påvirkningen 
på levende skapninger, 
og ikke bare på det gamle og fagblinde fokuset på termiske (fysisk) oppvarmingen av hud 
og vev,
som utelukkende har vært det gamle forståelsen & paradigmet.

Vitenskapelig åpenhet, har vært en mangelvare, men er en forutsetning i denne saken.

Morten Wilhelmsen

Enkelte som mottok denne meldingen, får ikke ofte e-post fra mortenwilhelmsen9@gmail.com. Finn ut hvorfor 
dette er viktig
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